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BESTYRELSESMØDE Referat 

Onsdag 13. december 2023 i Klubhuset 

KL 18.30 – 20.00 

 

Møde indkaldt af: Formand Søren 
 

Deltagere: 

 

Afbud:                          

Søren, Anette A., Helene, Rikke, Line, Anette R, Laila 
 

 

  

1.  
Godkendelse af referat 
fra sidste 
bestyrelsesmøde  

 
Referatet er godkendt. 

2.  
Nyt fra udvalg og 
evaluering af afholdte 
arrangementer 

 

• Hubertus: Der var 7 ryttere på turen, og så var der omkring 11 til suppe 
efter turen.  
Der er kommet forslag om at Hubertus-ridtet skal have et konkurrence-
element, så det adskiller sig mere fra en almindelig ridetur.  

• FOK-udvalget: Der mangler medlemmer i udvalget. Dette kan tages op på 
generalforsamlingen. 

• Stævne-udvalg: Der kommer et stævne til sommer. Stævneudvalget 
overvejer om det skal være et D-stævne. 

• Bestyrelsen talte om at det er respektløst overfor arrangører, at man 
melder fra i sidste øjeblik. 

3.  
Økonomi 

 

 

• Økonomien ser fornuftig ud.  

• Der er 124 medlemmer i klubben 

• Klubben er opmærksom på at portoen stiger næste år, og dette kan 
have betydning for bladet. Dette tages op på generalforsamlingen. 
 

4.  
Fremtidige 
arrangementer 

 

• Generalforsamling: Der er 4 fra bestyrelsen der er på valg til 
generalforsamlingen (Søren, Laila, Anette A og Helene). 
Laila har bestilt maden, og hun henter også maden på dagen. 
Dørene åbner 10.30. 
Gertie er referent. 
Anette A vil spørge Carsten om han vil være ordstyrer, hvis Bent ikke 
kan. 
Årets Nøkker tages op på næste bestyrelsesmøde (10. januar). 
Mødetidspunkt for bestyrelsen bestemmes på næste 
bestyrelsesmøde. 
Nökkvi Nyt skal på dagsordenen grundet prisstigning i porto. 

Ingen 
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5.  
Eventuelt 

 

 

• CHR: Nökkvi afventer stadig svar på hvordan klubben skal forholde sig 
til CHR-retningslinjer ift. Havredal-banen. 

  

 

  

 


